
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mohli by ste sa nám krátko predstaviť? 
 
Vlado Nociar zo Zvolena  
 
(Vladimír Krišpín Nociar vstúpil v roku 1996 do Rádu menších bratov 
kapucínov OFM Cap., v súčasnosti je predstaveným kláštora v Žiline. – 
pozn, red.) 

 
 

1.  V ktorých rokoch ste navštevovali KGŠM? A kto bol vtedy vaším triednym profesorom? 
 
Patrím medzi prvých absolventov gymnázia, teda začal som 1992 a maturoval 1996. Našim triednym bol Vladimír 
Holec.  
 

2.  Ste absolventom KGŠM. Ktoré predmety ste mali v škole najradšej a ktoré ste využili v ďalšom štúdiu? 
 
Orientujem sa na humanitné vedy. Ťažko povedať, či predmety na gymnáziu mi boli dobrým základom. Určite mi 
dali základný rozhľad, ale podstatnú časť som si musel vydrieť potom... 
 

3.  Na ktorého pedagóga najradšej spomínate a prečo? 
 
Asi bývalý triedny Vlado Holec, ten nás mal skutočne rád a ešte mi ostala vrytá v pamäti Lacova Javorského 
ľudskosť a americká lektorka, ale na meno si už nespomeniem. Ešte Jožko Štrba, s ním sa občas stretnem.  
 

4.  Keby ste sa mali opäť rozhodnúť zo ZŠ nastúpiť na strednú, vybrali by ste si KGŠM? 
 
Pre nás to boli výnimočné roky, lebo to všetko len začínalo a malo to rodinný nádych. Aj spätne to beriem ako 
dobré rozhodnutie.  
 

5.  Absolvovali ste nejaké cesty do zahraničia? Študijné pobyty? Čo bolo na nich zaujímavé? 
 
Mám za sebou pár stáží. Študoval som nemčinu vo Viedni, angličtinu v Dubline a Washingtone DC, islandčinu na 
Islande, niekoľko rokov som študoval vo Viterbe (IT) a postgraduál som skončil v Ríme. Každá krajina má svoje. 
Štúdium vonku bolo viac interaktívne a menej stresujúce, aj keď nároky boli mnohokrát väčšie. Akademické 
prostredie sa s naším nedá porovnávať. Vonku som zažil systém, ktorý bol motivačný a menej represívny.  
 

6.  Čo by ste odkázali našim študentom a pedagógom? 
 
Chodiť do školy je fajn, ale najviac vás naučí samotný život ;) 
 
 
 
 


